
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 8. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1224 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF). 

 

Spørgsmål nr. 1224:  

”Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at alle plejehjemsbeboere får mulighed for at 

tage gåture med deres familiemedlemmer? ” 

 

Svar: 

Desværre har der været situationer, hvor der lokalt er indført mere restriktive ram-

mer for besøg på plejehjem, end reglerne giver mulighed for.  

 

Jeg har derfor valgt at sende et brev til alle borgmestre, hvor det understreges, at 

reglerne om besøgsrestriktioner ikke kan anvendes til at nægte borgerne at forlade 

deres bolig eller plejehjemmet.  

 

Brevet er vedlagt denne besvarelse. 

 

Jeg kan herudover henvise til mine samtidige besvarelser af spørgsmål nr. 1251 (Alm. 

del) og spørgsmål nr. 1315 (Alm. del). 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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